
STYRELSEMÖTE 2021-03-29 

Närvarande via Teams: Rikard Berglund, Anna Lindqvist, Robin Glöggler, Jenny Wall, Mattias Hansson, 

Gustav Lindberg, Lillemor Eriksson, Jonas Liw 

1) FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL -  Det som återstår att göra är: 

*Peter och Rikard – grävning till matchuret 

*Robin – kolla med Christer Setterholm ang. ungdomsledaransvaret 

* Gustav kolla av de 11 000 hos försäkringsbolaget ang skidstugan med Jonas 

2) EKONOMIN - Ser tufft ut hittills i år. Ligger på underskott mot budget, orsak bl.a uteblivna 

hyresintäkter. 

3) SKIDORNA - Säsongen är avslutad. Har fått en fråga om varför grinden nere vid Ovansjövägen 

numera är låst. Gustav kollar upp detta med Kalle men tror att det kan bero på att en bil försökte 

köra upp till skidstugan den vägen och fastnade. Ska fortfarande skickas in kvitton för skidstugan för 

beviljat bidrag hos kommunen på 50 000 kr. 

Kommer att diskutera ihop sig med Storvik om det är möjligt att köra Ovansjö triathlon i augusti. 

4) FOTBOLLEN –  

*Flera spelare från damlaget har meddelat intresse av att hjälpa till i de yngre lagen. 

*F07 har tränat på konstgräs i Årsunda på måndagar t.o.m idag och kommer att åka på tränings-  

  läger till Barcelona 25/9-21! 

*P07 har startat ett samarbete med Stensätra. Delar 50/50 på alla kostnader och namnet blir  

  Kungsgården/Stensätra. KSK ska fakturera Stensätra för ½ anm.avgiften då vi betalat den. 

*Robin har kontaktat Jordelit som kommer ut om ca 3 v och tar jordprover på våra planer för att se  

  hur de mår. Robin ordnar även kritfärg till planerna därifrån. 

*Terese Bergström fortsätter som domaransvarig i föreningen. 

*Nya bollar beställda till F07 och P07 som delvis dras från vår kick-back. 

*Har haft upptaktsmöte med alla ledare och kommer fortsättningsvis att ha det 1 gång/mån. Alla  

  träningstider är satta och kritnings-schema är gjort. Kommer att anordna en städdag på  

  Sporthallen/ Sportvallen 210418 kl 11-16 

HERR-LAGET – Får i dagsläget inte spela några träningsmatcher. Tränar 2-3 ggr/v med fortsatt bra 

närvaro. Fortsätter rusten i källaren. 

5) COVID 19 – Fortsätter följa restriktionerna och hyr inte ut Sporthallen eller Skidstugan. 

6) KANSLI/FASTIGHET – Lillemor jobbar fortsatt hemifrån. Sten har startat upp Sporthallen. 

7) RUST FRISTÅENDE LÄNGAN – Väntar fortfarande på svar på vår bidragsansökan hos Göranssonska 

fonderna. 

8) Önskemål om att köpa in en högtryckstvätt bifalles av mötet. Göran köper in en för ca 3000 kr. 

9) Diskuterade när vi ska söka bidrag för de nya 11-manna målen. Beslutar att avvakta tills Robin har  

undersökt om det spelar någon roll eller om vi ska avvakta med ansökan tills vi fått svar på  

ansökan av ombyggnationen av fristående längan. 

10) Beslutar att hyran för Stensätra P16 som ska träna 8 ggr på vår plan blir 800:- (100kr/gång). 

11) ANSÖKAN KOMPENSATIONSSTÖD – Ansökan är öppen mellan 15-26/4. Lillemor ordnar ett underlag 

till Anna som sedan gör ansökan i IOL. 

12) NÄSTA MÖTE blir 2021-04-26 kl. 18.30 via Teams 

13) MÖTET AVSLUTADES. 

 

 

Vid protokollet:   Lillemor Eriksson 


